
Trelleborg 2019-05-09

Till Kultur- och Fritidsnämnden.

Ärende: Verksamhets o Närvaropengar.

Trelleborg HBK Elit har de senaste åren kämpat med en negativ ekonomi och 
har i år äntligen kommit i fas med ekonomin.

Trelleborgs Kommun har inte beviljat Trelleborg HBK Elit bidrag de senaste åren 
på grund av obetalda fakturor. 

En sak som diskuterats är att när vi gjort rätt för oss så kommer kommunen att 
titta över möjligheterna att betala ut våra ”innestående” beviljade pengar. 
Detta efter att det har tagits upp i nämnden för godkännande.

Därför så önskar Trelleborg HBK Elit att Trelleborgs Kommun betalar ut de 
beviljade anslag för närvaropengar som vi har innestående. Detta skulle på ett 
mycket positivt sätt påverka våra möjligheter till en fortsatt god ekonomi.

Med handbollshälsningar…  

Lars Mårtensson / Trelleborg HBK Elit


